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Protokół Nr 16.2022
z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 28 października 2022 r. godz. 12:00

\N posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, uczestniczyło 9 członków komisji na ogólną 
liczbę 9 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu oraz 
listy obecności osób zaproszonych, stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Podczas 
rozpoczęcia obrad brak radnego M. Wolańskiego.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzyła pani Alicja Frejlich - Przewodnicząca komisji rolnictwa, ochrony środowiska, 
dróg i transportu.
Na wstępie pani Przewodnicząca powitała wszystkich członków komisji, następnie przeszła do 
realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 11 października 2022 r.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z posiedzenia z dnia 11 października 2022 r. został 
wyłożony do wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego 
treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 
posiedzenia bez odczytywania.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
„Za" - 8 głosów (Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Jacek Dwojak), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 
głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 12 października 2022 r.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 
posiedzenia bez odczytywania.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
„Za" - 8 głosów (Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Jacek Dwojak), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 
głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
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Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.
Ad.4. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 11 października 2022 r.
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 12 października 2022 r.
4. Przyjęcie porządku obrad.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu:

a) w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów 
o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
w powiatowych przewozach pasażerskich,

b) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski,

6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2022 - 2026,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok, 
c) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.

7. Sprawy organizacyjne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie zapytała, czy są uwagi do odczytanego projektu porządku obrad. 
Wobec ich braku poddała odczytany porządek obrad pod głosowanie.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 
głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów o charakterze 

użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 
przewozach pasażerskich.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Renacie Dobrowolskiej - Kierownikowi Powiatowego 
Zakładu Transportu w Opatowie, która poinformowała, iż projekt uchwały zakłada wyrażenie 
zgody na zawarcie ponownego porozumienia z miastem Kielce oraz powiatami: Kieleckim oraz 
Ostrowieckim. Pani Kierownik wskazała, iż proponuje się zawrzeć ww. porozumienie na okres 10 
lat, gdyż jest to linia do onkologii w Kielcach i wielu mieszkańców naszego powiatu z niej korzysta. 
Pani Przewodnicząca komisji odczytała treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy ktoś 
zgłasza jakieś uwagi bądź ma pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały w sprawie 
zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów o charakterze użyteczności 
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publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 
pasażerskich, pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów, „przeciw"- 0 głosów, „wstrzymało się"- 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski,
Pani Przewodnicząca ponownie udzielił głosu pani Kierownik Powiatowego Zakładu Transportu 
w Opatowie, która omówiła zmiany w liniach komunikacyjnych. Wskazała, iż niektóre zostały 
dodane bądź uzupełnione na wnioski radnych i mieszkańców, a niektóre należy wykreślić ze 
względu braku zainteresowanych, gdzie nie wykupiono ani jednego biletu. Poinformowała, iż na 
wniosek radnej pani Wiesławy Słowik, do kursu Stara Łagowica - Opatów, zostanie dodana 
miejscowość Stobiec.
Pani Kierownik nadmieniła, iż zmiany nastąpią od stycznia 2023 r. Dodała, iż w tym roku nabór 
wniosków nastąpił wcześniej, dlatego tez ważne jest podjęcie uchwały w tym czasie.

Pani Przewodnicząca komisji odczytała treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy ktoś 
zgłasza jakieś uwagi bądź ma pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku, pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały 
pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu zbiorowego, dla 
których organizatorem jest Powiat Opatowski, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów, „przeciw"- 0 głosów, „wstrzymało się"- 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2022 - 2026.
Sale obrad opuścili radni B. Włodarczyk i J. Dwojak (godz. 12.10).
Na salę obrad wszedł radny M. Wolański (godz. 12.12).
Dalsze obrady prowadzone są w 7 osobowym składzie komisji.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która 
szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2022 - 2026 stanowiący załącznik nr 10 
do niniejszego protokołu.
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Pani Przewodnicząca zapytał o budowę chodnika w m. Baranówek.

Pani Skarbnik wskazała, iż rozpoczęto projekt, ale nie uda się ukończyć tego zadania w 2022 
r., dlatego też w tym roku przeznacza się na ten cel 20 tys. zł a w przyszłym 50 tys., gdyż 
wtedy przewiduje się zakończenie prac i odbiór chodnika.
Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok.

Wobec ich braku pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.
Pani Przewodnicząca pani Alicji Frejlich poinformowała, że wpłynęła skarga od mieszkańców 
naszego powiatu dotycząca Klubu „Senior +" w Ożarowie. Dodała, iż komisja po zapoznaniu 
się z jej treścią wystosowała pisma do stron i czeka na odpowiedzi, po czym będzie mogła 
zająć stanowisko w tej sprawie, dlatego tez koniecznym jest wydłużenie terminu rozpatrzenia 
skargi.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.

Wobec ich braku pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Wobec zrealizowania bieżącego punktu pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji 
kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.7. Sprawy organizacyjne.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym punkcie. Nikt nie 
zabrał głosu wobec czego pani Przewodnicząca przeszła realizacji do ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.8. Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie komisji.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 12:22).

Protokołowała:
Sylwia Zakrzewska

Przewodnicząca Komisji
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